
ZAPISNICA

z XXr. zasadnutia obecn6ho zastupitel'sfva obce choia

konan6ho dila 25.04.2018 o 19.00 hod. v zasadaike obecn6ho liradu.

Pritomni: vid prezeninf listina

Podet pritomn;fch poslancov OZ: 7

Nepritomni - ospravedlneni: 0

,- Nepritomni - neospravedlneni: 0

Zadiatok zasadnutia: 19.05 hod.

Ukondenie zasadnutia: 20.45 hod.

Program: l.Otvorenie,
2. Procedur flne otAzky,
3. Kontrola plnenia uzneseni ,

4. Upozomenie prokur 6toru - prej ednanie,
5. Novela zfkona o obecnom ziedeniplatnf,od 1.04.2018 - informrici4
6. R6zne,
7. N6wh na uznesenie,
8. Z6ver

K bodu 1

Starostka obce Alena Zdltoreczov|pivitala pritomnych poslancov, trlavnri kontrol6rku a
ostabrych zfdastnenych na XXI. riadnom zasadnutf Obecn6ho zastupitefstva obce Choda.

K bodu 2

Starostka obce oboznilmila poslancov s programom zasadnutia.KetLe nikto nemal Liadny
doplf,ujrici n6vrh, dala o programe hlasovat'..



Za ..-.."-.... 7, ( Havran, Kdri, Mankoveclry, segiit, segffiovd, Bc.svdbovd, Rosinskn )Proti............ . . . . .. 0,

Zdrial sa ............ . . 0,

Za zapisovatelku zasadnutia starostka navrhla pant ZuzanuRudzanovri - referentku OIIJ, za
dlenov n6vrhovej komisie poslancov Bc.Mariannu Sv6bovri a Franti5ka Mankovecklho,za
overovatellov ziipisnice poslemcov Janu Segfiovf a ondreja Segiia
O niivrhu dala hlasovat'.

Za .-..-.-..... 7, ( Havran, Ktiri, Mankoveclqt, seg{fi, seg{fiovd, Bc. Svdbovd, Rosinskd )
Proti ........................ 0.

ZdrZal sa ...................... 0.

K bodu 3

) Starostka obce predloLilaposlancom obecn6ho zastupiteLstva Organwainf poriadok
,, Detsk6ho centra ,,( - pracovn! nazov), o ktor6ho priestory Liadali mamidky z obce Ziadost'ou,
ktor6 bola predkladanri na predoSlom zasadnuti. Tento poriadok bude nrisledne prejednany so
zistupcami mamidiek. Miestnost'pre plilnovan6 ,, Detsk6 centrum" sa priebeZne pripravuje
v miestnosti d.4 Nadstavby TJ Choda.
({ dvr h Or gan iz aindho p or i adku j e s il i as f ou z dp is ni c e. )

) Dalej bol poslancom predloZeny zoznarrneplatidov dari zaobdobie rokov 2012 _ 2017.
Jedn6 sa opakovane o Qfch istfch obdanov, ktori bud' zaplatialen malinkri diastku alebo
vdbec. Starostka zilrovei informoval4 Ze vyrnrdthante danf u ,,chronicklich" neplatidov sa
postupuje na rrymdhanie prostrednictvom exelcitora na Okresnf sfd v Banskej Bystrici.
( Zoznam neplatiiov danf je siliast'ou zdpisnice.)

Poslanci uvedend informdcie vzali na vedomie.

K bodu 4

V nasledujircom bode oboznirmila hlavnii kontrol6rka obce pani Halmovslai s upozornenfm
prokur6tor4 ktor6 bolo adresovan6 Obecn6mu zastupitelistvu obce Choda z d6vodu prijatia
uznesenia t,.5.-VL12014, podlfa ktor6ho bol starostke obce ntiLenf pracovny riviizok na80 o/o.

Prijatie predmetn6ho uzneser:Lia je v rozpore s ustanovenim $ I I ods.4 pfsm. 1) zikona
o obecnom ziadeni. Okresny prokuriltor preto vydal upozornenie prokur6tora za ridelom
odstrrfurenia poruSovania z6konov podl3a $ 28 ods.1 z6kona o prokuratrite.

Poslanci upozornenie prokurdtora vzali na vedomie.

Hlavn6 kontrol6rka pant Hatlmovski vyzvalaposlancov obecndho zastupitefstv4 aby k tejto
veci zaujali stanovisko, aby sa urobila nilprava.
Pavel Kdri - pripomenul, Ze starostka toto uznesenie podpisal4 teda s nim srihlasila. Spytal
sa, Le akj rivzizok mil starostka v pracovnej zmluve. Zaujimalo ho, kto podal podnet
prokuriltorovi, a tieZ podotkol, Le pati Svarbov6 - ridtovnidka obce na nez6konnost' uznesenia
upozornila uZ sk6r.
Starostka obce - informovakS Le podnet na pre5etrenie prokur6torovi poslala ona sama aj na
zflkJade viacerych doporudeni o preskrimanie a hoci uznesenie podpisala,ketle je v rozpore



so zAkonom - uznesenie je nrlplatnl. ZdfuaznilatieL,Ze funkcia starosfu je volen6, starosta
nem6 pracovnri zmluvu.
Helena Hqlmovski - navrhla. poslancom upravit'rozsah vykonu frrnkcie starostky obce
spiitne od 1.01.2018 naI00olo arozdiel doplatit'.
Jozef Havral, - oponovaltyn,ie ako m6Ze byt'spiitne doplatenf rozdiel, ked'tam bola
vykonan6 pfirca len na 80 Yo2'?
Frantiiek Mankoveclry - navrhol, aby sa rozsah vykonu funkcie starostky upravil k d6fumu
zasadnutia. teda k 25.04.201t1.
Bc. Marianna Svdbovd - zd6rczntla daf zisten!, nedostatok do poriadku v srilade
s upozornenfm prokuriitora a v zmysle z{kona.

Po odprezentovanych argumentoch dala starostka hlasovat' o riprave rozsahu vykonu funkcie
starostky obce Choda na plnj riv?izok od25.04.2018.

Za .....................7, ( Havran, Kdri, Manknvecky, Segffi, Seg[fiovti, Bc.Svdbovd., Rosinski)
Proti ........................ 0,

Zdrial sa ......................0.

Upozornenie prokurdtora j e siliasfou zdpisnice.

K bodu 5

Starostka informovala poslancov o novele z(kona o obecnom zriadeni, ktor6 je v platnosti od
I.04.20I8 a upozornila na nieklore dllelitd zmeny v tomto zfkone. Napriklad zludovanie
obci, oznalovanie ulic a verejinlich priestranstiev, priprava a merejflovanie pozv6nok na
zasadnutia obecn6ho zastupit,ellstva, sprdvne delikty...

Poslanci uvedend informdcie vzali na vedomie

K bodu 6

Hlaw6 kontrol6rka obce panii Helena Halmovsk6 predloZila poslancom Spr6vu o kontrolnej
dinnosti hlavn6ho kontrol6ra na I.Q 2018.
Poslanci Sprdvu o kontrolnej iinnosti vzali na vedomie.

Starostka obce informovala poslancov aj o Plneni rozpodtu k 31.03.2018, kedy prijmy obce
predstavovali sumu: 59 689,,42€ a vydavlry boli vo vySke: 58 060.03 €.
- Dalej informovala poslanco'v, Ze ku diu25.04.2018 sri odvody poistn6ho vodi Socirllnej
poist'ovni vSetky uhraden6.
- N5sledne informovala o probl6moch na upchatej kanalizScii v materskej Skole, ktor6 sa
prejavili koncom 0312018. Vimiknutu situ6ciu s neodtekajricimi toaletami bolo nutn6
okamZite rie5it'. Odstninenie tohto ,,havarijn6ho stavu" stiilo obec 444 €.
- Oboznrlmila prftomnych s v;fsadbou ntihradnfch drevin - okrasnych krikov ( 35 ks) v
cintorine, pozdl? chodnika k lDomu smritku atie?v areilly detsk6ho ihriska materskej Skoly v
podte 20 ks tujf.
- Starostka Liadal poslancov OZ o spolupriicu pri odhafovani diernych skl6dok v obci i mimo
nej, nakolko bol na okresny trad Zlat6, Moravce, odbor starostlivosti o Zivotnd oprostredie
dorudeny anonymnli podnet, 'v ktorom pisateli upozordoval na neleg6lnu diernu skkldku
niekde za obcou smerom hore vedlla cintorina hned' v pravo. Udajne skl6dka robenii s



vedomim obce. Starostka odrnieta tak6to tvrdenie, pretoLe vyvoz stavebn6ho odpadu sa riesi v
obci inim sp0sobom - a to v srilade s VZN d,.3120r5 o nakladani so stavebnym
odpadom.Intavil6n aj extravildn zodpovedne presla, Ziadnu skl6dku stavebndho odpadu
nenaila.
On iea izvy5kyzporuSen6ho
bet . disl lej diZky.
- Starostka obce dalej infomLovala o vypovedari zmLuvy zo strany spolodnosti ENVIPAK k
30.04.2018, ktor6 bola na5ou OZV-dkou ( Organizircia zodpovednosti rn-frobcov OZY,ktordt
zabezpedule financovanie zberu separovan6ho odpadu).Vypoved'dostali aj niektor6 okolit6
obce wiitane mesta ZIateMoravce. Ddvodom bol syst6m rovnoviihy - objem odpadu z obalov
uvedeny na trh sa musi rovnaft'podtu obyvatelov v zmluvnfch obciach. OkamZite po
obdriani rn-ipovede sa starostovia dotknutych obci stretli u prim6tora mesta ZlatlMoravce za
ridelom rie5enia vzniknutej siturlcie. Vysledkom stretnuti bol prislub novej OZV ELEKOS z
Nitry, ktor6 od 1.05.2018 preber6 vypovedan6 obce medzi svojich klientov. Starostka obce
upozornila poslancov na skutodnost', Ze zber separovan6ho odpadu je zo zSkonapovinnf, diZe
musf sa realizovat. V tomto zrnysle je nutn6 v pripade potreby obdanov spriivne informovat'.
- ESte starostka spomenula p<lslancom aj novy Zdkono ochrane osobnfch ridajov ( GDPR)
udinny od 25.05.2018.
- Vzhl'adom k tomu, Le sabliLitermin stavania m6jov, pripomenula poslancomOZ, aby sa
zfdastnili tejto akcie.

Pavel Kiri - pripomenul platnost' buracieho povolenia na budovu bjvalej ziilrJadnej Skoly.
TieZ ponrikol moZnost' poskytnirt' k nShradnej v'-isadbe v obci niekotko kusov topofov a
javora.

Jozef Hovran-vo svojom dirskusnom prfspevku sa dotkol niekol'h-ich t6m:
) opdt platov6 zaradetie zarnestnancov, kto ichzarattje a podla doho sri zaratovani do
platovlich tried. Vzhlladom na plnenie rozpodtu k3I.12-2017 a poklesom platov v materskej
Skole poukazt$enaskutodnost',Le obec pri5la o financie nespriivnym zaradenim
zamestnancov do platoqfch tried. Obec nemii pentaze a zamestnancom sri vypllcand odmeny.

) ako sa rieSi Skoda vzniknuLtri obci vo vySke 2000 € plus penrile z d6vodu wiitenia dasti
dotrlcie na Rekon5trukciu strechy materskej Skoly Choda,

) ako dlen poliovneho zdruLenia reagoval na sledovanie diernych skl6dok v okoli obce.
Niekollkokr6t sa zridastnil na disteni chotara od rdzneho odpadu, ktory tam navl6dili
nezodpovednf obdania. Choter postupne uspokojivo vydistili, no za krritky das boli opakovane
zaznamenan€, dieme skt6dky.

Starostka postupne na jednotliv6 prispevky odpovedala:
- zamestnanci sri zarad'ovanf do platovych tried podlia akturilnych platovych tabuliek di uZ pre
zamestnancov vo verejnej spr6ve alebo pre pedagogickfch zamestnancov, podfa dosiahnu-
t6ho vzdelania , odpracovanych rokov a podlia poLiadaviek na jednotliv6 pracovn6 pozicie.
Pripomenul4 Le zaradenia zamestrancov boli predmetom viacerych kontrol v 2.polroku 2017.
V5etky boli odkontrolovan6 ;a sf nastaven6 v srilade s pokynmi kontroln;fch orgifurov.
Vzhl'adom na fpravu platovych tried u niektor''-ich zamestnankji, vzrikla aj rispora
finandnych prostriedkov nan:r;dirch. Starostka podotkla, Ze zamestnancom odmeny vypl6cand
nie sri. Ona sama mri v niektorych mesiacoch, ked' klesnri podielov6 dane, vyplatu vyplilcanit
na trikrdt. Odkiaf by vzalana odmeny pre zamestnancov.



- Co sa lfka zosobnenia diastky 2000 € plus pen61e, do je vr6tenie dasti dotfcie na
Rekonitrukciu strechy materslcej ikoly, starostka pripomenul a, Le na zasadnuti v 03l20l}
r,lzsvetlila, Ze diastku zosobiovat'ridtovnidke nebude, nakollko fhrady rie5i ona sama.
Udtovnidka danri openiciu len zairlnfie. Dalej pripomenul4 Le celi.it*i"i., a sp6sob pouZitia
tejto dotilcie vysvetlila tL napredo5lom zasadnutf .

Jozef Drgofia - vo svojom prispevku pottkazalna nedisciplinovan;fch obdanov, ktori do
kanalizfrciehddfurdzne predmety napr. v prederprivadke bola hadica a d'al5ie predmety
osobnej hygieny do tam nepatria.Toto m6Ze sp6sobif aj poruchu derpadla, ktordho opravaje
finandne vel'mi n6rodnii. Rovnako je derpadlo ohrozen6 aj pi daitoch, kedy je v obci
evidentn6 nezfkonn6 odvhdzarie daZdovej vody do obecnej kanalizircie.

K bodu 7

Po ruSnej diskusii starostka vyzvala dlenov n6vrhovej komisie, Bc. Mariannu Sv6bovri a
FrantiSka Mankoveck6ho, aby predniesli n6vrh na uznesenie.
PreloZen;f n6vrh na uznesenie poslanci jednohlasne schv6lili.

Za ....,....... 7, ( Havran, Kdri, Mankovecky, Segffi, Segiitovd, Bc.Svdbovd., Rosinskd)
Proti.......... . . .. . . 0,

ZdrZal sa ......................0.

K boduS

Starostka pod'akovala prftornnym zau(asf a opakovane pripomenula potrebnri ridast' pri
stavani mrija v sobotu 28.04.2!,018.

Overovatelia zipisnice:

Jana Segiiovri

Ondrej Segiri

.{

starostka obce


